
 

Aan:   College van B&W   

Via e-mail:  raadsgriffie@hengelo.nl   

Datum: 24 juni 2024 
Betreft:  Afval-vragen over na-sorteren vervuild PMD in Hengelo. 

 
Geacht College, 
Eind 2022 werd aangekondigd dat Hengelo, Enschede en Almelo samen met 
Nedvang (nu Verpact) een proef zouden doen het om het vervuilde PMD uit de 
verzamelcontainers mechanisch te sorteren.  
Op een vraag hierover van D66 in juni 2023 kwam het antwoord: Het betreft een 
proef met mechanisch sorteren van afgekeurd PMD uit verzamelcontainers. De proef 
is nu gaande en heeft als doel om inzicht te krijgen in de technische mogelijkheden 
om alsnog recyclebaar PMD uit dit materiaal te halen en in de daaraan verbonden 
kosten. 
 
Wij hebben de volgende vragen voor het College: 
1. Wanneer is deze proef effectief gestart en hoelang heeft deze proef geduurd? 
2. Om welke hoeveelheden vervuild PMD ging deze proef? 
3. Wat was het resultaat van deze proef? 
4. Als het resultaat van de proef positief was, welke vervolgstappen zijn daarop 
genomen (of zullen genomen worden)? 
5. Welke lasten en baten zijn verbonden aan deze na-sortering en wat was het 
financiële resultaat? 
6. Hoeveel vervuild Hengeloos PMD uit de verzamelcontainers is in 2023 
na-gesorteerd en hoeveel ‘zuiver’ PMD is hieruit gered van de verbrandingsoven?  
Hoeveel was dit in het 1ste half jaar van 2024? 
7. Bij welke afvalverwerker wordt het vervuilde PMD na-gesorteerd? 
8. Bij welke afvalverwerker is het overgebleven restafval uit de na-sortering 
verbrand? 
9. Als dit niet bij Twence is verbrand, zijn ze hiervoor dan gecompenseerd? Graag verdere 
uitleg over de aard en omvang van de compensatie. 
10. Hoeveel 15-35% vervuild PMD is als zogenaamde tussencategorie in 2023 
tegen een lager tarief geaccepteerd? In een artikel van 1 Twente (4 september 
2023) stond dat de vervuiling volgens het afvalfonds zelfs 38% was. Voor 
deze categorie zijn ook vragen 7, 8 en 9 van toepassing en verzoeken ook 
m.b.t. tot deze categorie hierop een antwoord te ontvangen. 
11. Hoeveel ‘zuiver’ Hengeloos PMD is totaal in 2023 daadwerkelijk gerecycled? 
 
In afwachting van uw antwoorden.                                                                                                                 

Met vriendelijke groet,                                                                                                                                  

Glenn Dedecker 

Fractievoorzitter en Raadslid Lokaal Hengelo – Anders! 


